
   “Nik uste dut gripe bat bezalakoa izango dela” 

Piedad Arrieta zumaiako biztanlea 

2050an ibaian bainatu ahal izango gaitezke? 

Nik uste dut baitz. 

Koronavirusak jarraituko ahal du? 

Bai, baina nik uste dut gripe bat bezalakoa izango dela. 

Urak Zumaia estaliko ahal du edo kontsekuentsiak 
izango dira? 

Ez, ez dut uzte. 

Klima aldatuko ahal da, usten badazu aldatuko dela 
zergaitik pentsatzen duzu izango dela? 

Bai aldatuko da, ez dakit. 

Zumaia eta Getariako bide gorria egingo dutela uste 
duzu? Eta Arruara?Eta Oikiara? 

 Bai demborarekin bai. 

Oikiak independentzia lortuko ahal du? 



Ez ez dut uzte.  

Dendetako prezioak asko igoko ahal dira? Eta denda 
txikiak jarraituko ahal dute?  
  
Bai demborarekin bai, bai gutxiago baina egongo dira 
bestela kotxea ez dutenek ezingo dute erosi. 

Nahiko petroleo egongo ahal da denentzat? 

Ori oso zaila ikusten dut. 


